

台北愛樂

劇工廠 TPT

愛樂劇工廠

Taipei Philharmonic Theater

藝術總監 Artistic Director :
杜 黑 Dirk DuHei

聯絡人 Contact :
孫文凱 SUN, Wen-Kai

電話 Tel :
+886-2-2773-3691

E-mail :
tpf3@tpf.org.tw

網址 Website :
<http://www.tpf.org.tw>

團隊地址 Address :
10688 臺北市大安區敦化南路一段233巷28號B1
B1F., No.28, Ln. 233, Sec. 1, Dunhua S. Rd., Da' an Dist., Taipei City 10688, Taiwan (R.O.C.)

網羅一流編導、優秀作曲家、製作人才及表演藝術菁英，於2003年成功推出中文音樂劇《魔笛狂想》，奠定積極推廣中文音樂劇之永續目標。曾推出《新龜兔賽跑》、《天堂王國》、《約瑟夫的神奇彩衣》、《雙城戀曲》、《吉娃斯迷走山林》、《十年》、《夢想大飯店》、《和你在一起》等作品，創造屬於華人世界的百老匯。

Philharmonic Theater composed of first tier theatre production, acting and relevant performing arts professionals. The company launches its first Chinese musical *Magic Flute* with a sustainable goal to promote musicals in Chinese language. In years, it has presented many popular musicals, including *New Race Between Rabbit and Tortoise*, *Paradise Kingdom*, *Ciwas*, *A Love Story about Taipei and Shanghai*, *Dream Hotel*, and *To be With You*, with a dream to build a Broadway of Chinese speaking world.



《夢想大飯店》，愛樂劇工廠提供 | Dream Hotel



《和你在一起》，台北愛樂提供 | To be With You



《新龜兔賽跑》，愛樂劇工廠提供 | New Race Between Rabbit and Tortoise

新龜兔賽跑 (2011)

來！來！來！龜兔賽跑好看又精彩，快！快！快！猜猜烏龜兔子哪個跑得快？大朋友小朋友一起來幫小龜小兔加油哦！

New Race Between Rabbit and Tortoise (2011)

Come see the race of the turtle and the rabbit! Guess which one will win? Come cheer for your personal favorite!

和你在一起 (2011)

1992 88 921 311 2011，一連數字跨越二十載的臺日情感串起三人的命運密碼……最感人肺腑的療癒系音樂劇，名導魏德聖感動推薦！

To be With You (2011)

1992 88 921 311 2011, this is a series of numbers that bounds three people's fate together. This heart wrenching musical tells a story of three from Taiwan and Japan. - Director Wei strongly recommends!



《和你在一起》，台北愛樂提供 | To be With You

《上海·臺北 - 雙城戀曲》詮釋兩岸戀人牽扯不斷的相思愛戀，以老歌讓大家重溫早年臺灣群星會與上海百樂門情歌場景。 - 上海國際日報

A Love Story about Taipei and Shanghai which tells the hear-tearing love between lovers separated in Taipei and Shanghai. It also recalls the days of Taiwan's Star Club and Parliament Club in Shanghai with classic old songs. - Mandarin Daily News, Shanghai